

# Jersie Strand Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 27.04.2023 kl. 19:30-21:00

Hos Ulla, Vinkeltoften 15.

## Indbudte:

Britta Dalsø(BD), Bodil Hertzum(BH), Birgitte Lundbye (BL), Per Møller(PM), Ulla Skovgaard(US), Tina Günther (TG) og Tom Christensen (TC).

Husk altid at melde afbud hvis I ikke kan komme.

## Deltagere:

Bodil Hertzum(BH), Birgitte Lundbye (BL), Per Møller(PM), Ulla Skovgaard(US)

### 1. GODKENDELSE MED UNDERSKRIFT FRA MØDE 21.02.2023

### 2. MEDDELELSER FRA FORMANDEN (BH)

Ingen meddelelser fra formanden

### 3. ØKONOMI (BD)

Økonomisk overblik **Bilag udsendes af Britta.**

Taget til efterretning

### 4. VEDLIGEHOLDELSE AF UDEAREALER.

Der er som bekendt indgået aftalt med ny entreprenør, det bliver interessant om det samarbejde kommer til at foregå mere gnidningsløst

### 5. STRANDRENSNING. (US / BD)

Intet nyt

### 6. KYSTSIKRING. (PM / US)

Ulla har haft møde med JS Kystsikring, der er nogle grundejere, der er gået sammen for at arbejde mod etablering af kystsikring.

JS Kystsikring ønskede at vi sammen skulle gå i fornyet dialog med kommunen om at skrotte hele kystsikringsprojektet i vores område, alternativt at sænke koten.

Efter en meget lang snak med JS kystsikring, blev om ikke aftale, så i hvert fald slutbemærkningen, at lade projektet ligge til Solrød Kommune melder klar til at genoptage opgaven.

Ulla har på vegne af JSG fastholdt de nuværende holdninger og beslutninger, samt understreget at JSG er tilfreds med det samarbejde JSG har med Solrød Kommune.

### 7. VAGTORDNING. (PM)

Intet nyt

### 8. HJEMMESIDE. (BH)

Intet nyt

### 9. AD-HOC-OPGAVER

# Jersie Strand Grundejerforening

## **A. Tilladelse til tinglysning af område med placering af hovedkloak til området.**

Der afventes fortsat svar fra Klar Forsyning.

## **B. Hold øje med lokalplan vedr Cordozasvinget.**

## **C. Hold øje med kommuneplan med hensyn til Jersie stations P-plads.**

## **D. Opstart af planlægning til 100 års jubilæet i 2026. Skal der udskrives konkurrence om et logo?**

Den tidligere formand Per Hauge har tidligere set på logo. Han vil finde udkast og overvejelser frem og sende til os.

## **E. Evt. Sponsoraftale til fordel for foreningens medlemmer.**

Birgitte undersøger mulighederne for aftale med lokale erhversdrivende

## **F. Afvent kommunens udspil om reovering af rundkørslen og cykelsti fra Strandvejen til stisystemet.**

Bodil har været i kontakt med kommunen.

De er allerede i fuld gang med planlægningen.

Efterfølgende har samtlige berørte beboere fået besked i e-boks

## **10. EVENTUELT**

Belysning ved Jersie station.

Bodil tager kontakt til DSB for en afklaring af hvilken del af belysningen de er ansvarlig for samt tidspunkt for tænd og sluk.

## **11. FASTSÆTTELSE AF NÆSTE MØDE**

Onsdag den 10. august hos Britta

Tirsdag den 14. november hos Birgitte